
 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde, 21 september 2023. kl. 19:30 - 

Deltagere: Thomas, Bo, Jakob, Ulla, Palle 

Afbud: Per, Frank 

 

1. Referat fra sidste møde – godkendelse 

Referatet fra sidst er godkendt. 
 

2. Kort orientering fra haldriften 

Tilbud på plader yderdøre samt entre. Toiletsæder og bundpropper fikset. 

Branddør lavet. Nyt køleskab købt. APV gennemført. 

Taget er endnu engang blevet utæt – Iben tager jævnligt billeder og sender 

til kommunen. 

Iben er blevet tilmeldt et økonomikursus på IBA, det har en varighed af 30 

dage som bliver fordelt udover 6 måneder, så det ikke går ud over driften

  

3. Opflg. Budget og økonomi, lånekonvetering 

Ikke noget nyt fra Per (fraværende) 
 

4. Kort orientering fra kommunen 

Ikke noget nyt fra Per (fraværende) 
 

5. Kort orientering fra Idrætsforeningen 

Ikke noget nyt fra Palle. Der er dog fællesmøde d. 10/10 for alle idrætter i hallen 
 

6. Kort orientering fra skolen 

Ikke noget nyt fra Frank (fraværende) 
 

7.     Status projekter/udvikling/emner 

1. Skal der kikkes på udlejnings priser/info på hjemmesiden - Iben har svært ved at svare på 

forespørgsler vedr. leje af hallen, da IF endnu ikke har lagt sig fast på stævnedage og andet. 

Priserne på leje bør sættes op, da vi ikke skal være konkurrenter til forsamlingshusene i området, 

det er vi i øjeblikket, da vi ligger noget under prismæssigt. Bo kommer med oplæg til næste 

bestyrelsesmøde. Iben udarbejder en liste over inventar der kan fremsendes til evt. lejere. 

2. Skal der sættes en dato for hvornår if melder ind med kampe og bookninger – Det er svært da det 

er afhængigt af flere udefrakommende faktorer. 

 



 

 

 

3 If har sagt ja til rengøring i fitness. Der er ansat en ungarbejder til at hjælpe Iben – ungarbejderen 

er startet og det fungerer fint, der kommer ekstra fokus på de dage hvor Iben er på kursus i 

økonomi. 

3. Der er kommet tilbud på Ventilation i cafeteria. ca. dobbelt pris af hvad vi har fået i tilskud – 

meget dyrt tilbud fra Petrowsky, virker ikke som om de har været klar over opgaven, det indhentes 

nye tilbud, der forhåbentligt er billigere. 

8.     Indkomne forslag emner 

1. Ny referent / computer Jakob – Palle sørger for en pc der kan skrives referat på, Jakob 
fortsætter som referent. 

2. Status på Halbal – der begynder at komme styr på det hele vejen rundt og de løse ender 
begynder at falde på plads – der er solgt 228 billetter – der er 2 tilbage 

3.  

              9.     Evt. – Cafeudvalget ønsker sig lys omkring skraldespandene udenfor, så de 

kan se dem når de er her om aftenen – Bo afsøger mulighederne for det. 

Jane I. spørger om, hvis nogen har gode ideer til aktiviteter om aftenen, er de 

velkomne til at melde ind til hende. 

Faner på loftet – Lokalhistorisk arkiv vil gerne have den fra Starup/Aagaard og V. 

Nebel får den anden. 

 

Møde plan 

 

2022/2023 ugedag  kl emne 

11. maj 2023 torsdag  19:30 Bestyrelsesmøde, konstituerende 

15. juni 2023 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

10. august 2023 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

29. august 2023 Tirsdag  
 

Cirkus 

21. september 2022 torsdag   
19:30 

Bestyrelsesmøde 

7., oktober 2023 
Lørdag 

 
 

Halbal 



 

2. november 2023 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

14. december 2023 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

18. januar 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

29. februar 2024 
Torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

28. marts 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

29. marts 2024 
Fredag 

 
18:30 

Nytårskur/hjælperfest 

25. april 2024 
torsdag 

 
19:30 

Generalforsamling 

     

 

 

 


